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Vragen van het lid Van Helvert (CDA) aan de Minister van Infrastructuur en 
Milieu over sluiting van tunnels in de A73 (ingezonden 16 februari 2015). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het feit dat de tunnels in de A73 bij Roermond en 
Swalmen vorig jaar 600 keer gesloten werden? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat een sluiting van bijna twee keer per dag vrij veel is? 

Vraag 3
Bent u (nog) betrokken bij de analyse van en het beleid inzake de tunnels? 
Welke normen golden en gelden er voor tunnelsluitingen, destijds vooraf-
gaand aan de bouw van de tunnels en momenteel? Zijn deze normen uniform 
voor heel het land en bijvoorbeeld ook hetzelfde voor de nieuwe tunnels in 
de A2 bij Maastricht? 

Vraag 4
Welke mogelijkheden kunt u aanwenden om de betrouwbaarheid en 
doorstroming van het noord-zuid-verkeer in Limburg te vergroten door het 
aantal (onverwachte) sluitingen te verminderen? 

Vraag 5
Zijn er cijfers beschikbaar over (bijna-)ongevallen met vervoer van gevaarlijke 
stoffen per spoor en per trein en vergelijkingen daarvan op basis van 
vergelijkbare kengetallen? 

Vraag 6
Kunt u op basis van de vergelijking tussen spoor en weg een voorkeur voor 
vervoer van gevaarlijke stoffen uitspreken en kunt u daarmee beleidsmatig 
verder richting geven?
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